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The first edition of this book was released at the 2001 Tech-Ed conference in Atlanta,
Georgia. At that time, the .NET platform was still a beta product, and in many ways, so
was this book. This is not to say that the early editions of this text did not have
merit—after all, the book was a 2002 Jolt Award finalist and it won the 2003
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Referenceware Excellence Award. However, over the years that author Andrew
Troelsen spent working with the common language runtime (CLR), he gained a much
deeper understanding of the .NET platform and the subtleties of the C# programming
language, and he feels that this fifth edition of the book is as close to a “final
release” as he’s come yet. This new edition has been comprehensively revised and
rewritten to make it accurately reflect the C# 4 language specification for the .NET 4
platform. You’ll find new chapters covering the important concepts of dynamic
lookups, named and optional arguments, Parallel LINQ (PLINQ), improved COM
interop, and variance for generics. If you’re checking out this book for the first time,
do understand that it's targeted at experienced software professionals and/or
graduate students of computer science (so don't expect three chapters on iteration or
decision constructs!). The mission of this text is to provide you with a rock-solid
foundation in the C# programming language and the core aspects of the .NET platform
(assemblies, remoting, Windows Forms, Web Forms, ADO.NET, XML web services, etc.).
Once you digest the information presented in these 25 chapters, you’ll be in a perfect
position to apply this knowledge to your specific programming assignments, and
you’ll be well equipped to explore the .NET universe on your own terms. 

What you’ll learn Be the first to understand the .NET 4 platform and Visual C# 2010.
Discover the ins and outs of the leading .NET technology. Learn from an award-winning
author who has been teaching the .NET world since version 1.0. Find complete
coverage of the WPF, WCF, and WF foundations that support the core .NET platform. 

Who is this book for? This book is for anyone with some software development
experience who is interested in the new .NET Framework 4 and the C# language.
Whether you are moving to .NET for the first time or are already writing applications on
.NET 2.0 or .NET 3.5, this book will provide you with a comprehensive grounding in the
new technology and serve as a complete reference throughout your coding career.
About the Apress Pro Series The Apress Pro series books are practical, professional
tutorials to keep you on and moving up the professional ladder. You have gotten the
job, now you need to hone your skills in these tough competitive times. The Apress Pro
series expands your skills and expertise in exactly the areas you need. Master the
content of a Pro book, and you will always be able to get the job done in a professional
development project. Written by experts in their field, Pro series books from Apress give
you the hard–won solutions to problems you will face in your professional
programming career.

作者介绍: 

Andrew Troelsen 世界级C#专家，微软Visual C#
MVP。他是著名的微软技术咨询企业Intertech的合伙人和副总裁，该公司的客户包括微
软、霍尼韦尔、美国宇航局等。他曾为MSDN网站和
MacTech网站撰写了有关各种操作系统平台上.NET技术的文章，并经常在业界主要技术
会议上发表演讲和开设技术讲座。除本书外，他还撰写了COM and .NET
Interoperability和Visual Basic .NET and the .NET Platform: An Advanced
Guide等十多部.NET技术方面的著作。
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评论

看了这本书的第三和第四部分，作者不急不缓的把C#与.NET平台的知识清晰的介绍出
来，清晰简洁的同时保持了内容的丰富性。书非常厚，并不是作者废话多，实在是因为
有一个比较全面的介绍很多东西都不得不说的。同时推进另一本好书：《C# 4.0 In A
Nutshell》。看完这两本中的任意一本基本上可以说对C#和.net有了比较好的了解了，
在此基础上，可以选择一个方向进行深入。Stay Hungry, Stay Foolish.

-----------------------------
写的很详细，就是论述过程比较单一 容易读烦躁

-----------------------------
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书评

★ C# and the .NET Platform (June 20, 2001) ★ C# and the .NET Platform, 2nd Edition
(June 5, 2003) ★ Pro C# 2005 and the .NET 2.0 Platform, 3rd Edition (September 14,
2005) ★ Pro C# with .NET 3.0, Special Edition (February 5, 2007) -- C#与.NET 3.0高级...  

-----------------------------
详略得当 .NET 3.0-4.0带来的全新组件几乎全部都有讲解 不愧为“.net圣经”
推荐新手可以从后往前读 WPF WCF WF ADO.NET和EF的内容 这样可以增进阅读趣味
开发人员可以精读有关GC/并发/LINQ/IL方面的内容，查缺补漏  

-----------------------------

-----------------------------
个人感觉C#4.0的新功能都介绍到了，甚至包括C#3.5,C#3.0中一些被遗忘的，平时不太
用的功能都有写。
希望把项目从VS2008升级到VS2010的同学必读此书，唯一的遗憾就是书太厚，有很多
内容第4版已经介绍过了。  

-----------------------------
很不好意思的说，我只是一名大一的学生，刚看完一本WPF的书，是C#里的纯正菜鸟
级别，所以有什么失误之处还请各位大侠原谅。我觉得这本书是很好很好的，很全面，
但似乎过于全面了，各种语言一起上，搞得我等没什么编程语言的小辈无言以对了。但
我还是由衷的感谢作者，给了我很多...  

-----------------------------
这本书很好啊，通读一遍对整个.net平台会一个整体的了解。相当不错。目前在看中文
版的，等看完再看看英文的。  

-----------------------------
很不错的一本书，对初学者来很有意义，虽说部分内容有点不好理解，但是不理解的可
以先跳过去啦，慢慢看，收获一定不会少的~  

-----------------------------
在介绍语法的时候，能从字节码级解释，很透彻，不错。
如果你对Java的字节码有所了解，那么看起来相当容易上手。  



-----------------------------
这本书是本人学习C#与.NET编程开发的必备参考书。通过它可以迅速提高。这本书较
厚，C# 2005 和 .NET 3.0
的内容全部覆盖并都有实例讲解。给本人印象较深的是IL方面的知识内容，这是.NET系
开发工程师通往高级软工所必须掌握的技能之一！ 在这里，本人推荐款很好...  

-----------------------------
不用说了，我正在学习这本书。 对于我来说简直如获至宝。
其经典不亚于《C#入门经典》，但是翻译还是有些错误。 别的不说，质量说了算。
建议欲买此书的人先去书店看看，毕竟这本书还是价钱不菲。
也可在网上免费试读，下面是试读网址： http://book.csdn.net/bookfiles/650/  

-----------------------------
对于稍微有点.NET基础的读者，通读全书基本不会发现有什么难度，没有任何难理解的
地方。
对于.NET介绍的很全面，但是每一点都说的比较肤浅，刚刚说到稍微深入的地方时戛然
而止，读起来总是感觉差一口气，意犹未尽的感觉。
适合初级学习，对.NET有一个总体把握和理解。也可以当...  

-----------------------------
Purchase this book and you'll get the free, fully searchable eBook--a $30 value! (Details
are printed inside the book.)

C# 2005 has changed the .NET 2.0 landscape. To name just a few improvements, C#
now supports generics, partial types and nullab...  

-----------------------------
我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了
我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了
我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了 我看过了
我看过了 我看...  

-----------------------------
看第二天了，发现C#很多地方跟Java差不多。不过多了好多比较古怪的写法，像方法
重载，为啥就非得整个virtual和override，感觉像脱了裤子放P。  

-----------------------------
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